
PROTOKoL Nr il/2018

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 19 grudnia 2018 r.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Piotra Kornatowskiego - Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczynska - Inspektor ds. Obslugi Rady i Kadr,
Zastepca Kierownika UzQdu Stanu Cywilnego w Uzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:00, zakonczono o godz.14:15

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bieze udzial 15 Radnych

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegzynowski - W6jt Gminy

2. Pani Jolanta Jendrycka - Sekretaz Gminy

3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Pan Zbigniew Dzystek - Radca prawny

S.Soltysi

- lista obecno6ci stanowi zalqcznik do protokolu

Porzqdek sesji:

Ad.1 i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

Obrady ll sesji Rady Gminy Rybno otwozyl o godz. 10:00 Pan Piotr Kornatowski Przewodniczqcy

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, iZ obrady Rady Gminy se rejestrowane za pomocE urzEdzefi

nagrywajacych dzwiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, 2e po sprawdzenlu listy obecnoSci,

na sali znajduj sie 15 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Przewodniczqcy Rady pzedstawil porzqdek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocno6ci obrad,

3.Ustalenie porzqdku obrad.

4.PrzyjQcie protokolu z I sesji Rady Gminy Rybno.

S.Sprawozadanie miedzysesyjne W6jta Gminy Rybno.

6. Podjecie uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2019-

2032i

1) pzedstawienie przez W6jla Gminy opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej w Olsztynie o poekcie

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2032;

2) podjQcie uchwaly.

T.Uchwalenie budietu Gminy Rybno na 2019 rok :



1) przedstawienie przez W6jta Gminy projektu bud2etu wraz z jego uzasadnieniem;

2) pzedstawienie pzez w6jta Gminy opinii Regionalnej lzby obrachunkowej w olsztynie o projekcie

uchwaly budzetowej;

3) wystqpienie Przewodniczqcego Komisji Budzetu i Finans6w - przedstawienie opinii Komisji

Budzetu i Finans6w Rady Gminy Rybno w sprawie projektu budzetu na 2019 rok;

4) stanowisko W6jta do opinii iwniosk6w Komisji Bud2etu i Finans6w;

4) dyskusja;

5) podjecie uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Rybno na 2019 rok.

S.Podiecie uchwal w nastepujecych sprawach:

1) wyrazenia zgody na nabycie pzez Gmine Rybno nieruchomosci

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2018-2032:

3) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2018 rok;

4) uchylenia uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla wojew6dztwa warmirlsko-

Mazurskiego na doiinansowanie Programu naprawczego drogi wojew6dzkiej nr 538;

5) zmiany uchwaly w sprawie okreslenia wzor6w formulazy w sprawie podatku od nieruchomosci,

rolnego ilesnego, deklaracji na podatek od nieruchomosci, deklaracji na podatek rolny, deklaracji na

podatek le6ny;

6) uchwalenia Rocznego programu wsp6lpracy Gminy Rybno z organizacjami pozazqdowymi oraz

podmiotami, o ktorych mowa w art.3 ust.3 ustawy o dzialalnosci po2ytku publicznego iwolontariacie

na rok 2019;

7) szczeg6lowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, tworzenia komitet6w tych inicjatyw,

wymog6w formalnych, jakim muszq odpowiadaC skladane proJekty oraz zasad ich promocji;

8) powolania Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji;

9) wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela Gminy do Zgromadzenia Ekologicznego Zwiqzku Gmin

,,Dzialdowszczyzna";

10) pzyjecia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych na 2019

rok.

11) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno na 2019 rok;

12) zatwierdzenia plan6w pracy komisji stalych Rady Gminy Rybno na 2019 rok'

g.wolne wnioski i zaPYtania'
1 0.ZamkniQcie Posiedzenia.

KierujAc nastepnie zapytanie o propozycjQ zmiany porzqdku obrad'

Wnioskow o zmtane porzadku obrad: nie wniesiono

Nastepnie poddat pod glosowanie porzqdek obrad.

RadaGminywglosowaniujawnymnaustawowysktadRadyl5Radnychwobecnosci15
Radnych glosami:

',,2a" - 15

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymujqcych sie" - 0



pzyiQla porzqdek obrad ll sesji Rady cminy.
lmlenny wykaz glosowania nad pzyjeciem porzqdku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.4.Pzviecie protokolu z I sesii Radv Gminv Rvbno

Przewodniczqcy Rady poinformowal, 2e protokol z I sesji zostal wylozony do wglqdu i do

czasu rozpoczecia ll sesji nikt nie zlo20no do przewodniczqcego wniosku o dokonanie

poprawek do pzedlo2onego projektu protokolu.

W zwiqzku tym poddal pod glosowanie protok6l z I sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych glosami:

-,,2a" - 15

- ,,pzeciw' - 0

- ,,wstrzymujqcych siQ" - 0
przyjQla protokol z I sesji Rady Gminy.

lmienny wykaz glosowania nad przyjecjem porzqdku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.S.Sprawozadanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil gitsu Wojtowi Gminy - panu Tomaszowi

Wegrzynowskiego, kt6ry przedlo2yl sptawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej. .

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.6. Podiecie uchwafu w sprawie Wieloletniei Proqnozv Finansowei Gminv Rvbno na lata

2019-20321

1) ozedstawienie ozez W6ita Gminv ooinii Reqionalnei lzbv Obrachunkowei w Olsztvnie o proiekcie

Wieloletniei Proonozv Finansowei na lata 2019-2032:

Pzewodniczqcy Rady - Pan zwr6cil sig do W6jta o przedstawienie opinii Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Olsztynie.

Skarbnik Gminy -Pani Zdzis|€wa Kanicz odczytala Uchwa.le Skladu OrzekajEcego Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 30 listopada 2018 r. w prawie zaopiniowania projektu Wieloletniej

Prognozy Finansowej cminy Rybno na lata 2019-2032.

Niniejsza uchwela stanowi zalEcznik do protokolu.

O godz. 10:30 sale opuscif Radny - Pan Waldemar Reszka. Stan Rady 14 radnych.

O godz. 10:35 na salQ powr6cil Radny - Pan Watdemar Reszka. Stan Rady 15 radnych.



2) podiecie uchwalv.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do WicepzewodniczEcej Rady Pani

Marzanny Borkowskiej o odczytanie projektu uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

cminy Rybno na lata 2019-2032.

Po odczytaniu prolektu uchwaly pzez WiceprzewodniczAcq Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15
Radnych, glrosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podjgla uchwalg Nr lllT l2O'18 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata

2019-2032i

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz gfosowania nad przyjeciem porzqdku obrad stanowi zalqcznik do protoko,lu.

Ad.T.Uchwalenie bud2etu Gminv Rvbno na 2019 rok :

1) przedstawienie onez W6ita Gminv oroiektu bud2etu wraz z ieoo uzasadnieniem

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do W6jta o przedstawienie projektu budzetu

wtaz z jego uzasadnieniem.

W imieniu W6jta prolekt budzetu przedstawila Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz.

2) pzedstawienie przez W6ita Gminv ooinii Reqionalnei lzbv Obrachunkowei w Olsztvnie o oroiekcie

uchwalv budzetowei

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do W6jta o pzedstawienie opinii

Regionalnej lzby Obrachunkowej w Olsztynie.

Skarbnik Gminy -Pani Zdzislawa Kanicz odczyta+a Uchwale Skladu Orzekajqcego Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 30 listopada 2018 r. w prawie zaopiniowania projektu bud2etu

Gminy Rybno na 2019 rok.

Niniejsza uchwala stanowi zal4czntk do protokolu.

3) wvsteoienle Peewodniczaceqo Komisii Bud2etu i Finans6w - ozedstawienie ooinii Komisii

Budzetu i Finansdw Radv Gminv Rvbno w sprawie proiektu budzetu na 2019 rok

Przewodniczqcy Rady poprosil o zabranie gbsu Przewodniczqcego Komisji Bud2etu i Finans6w Rady

Gminy Rybno i przedstawienie opinii.



Przewodniczqcy Komisji Budzetu i Finans6w Pan Grzegorz Januszewski przedstawil opinie Komlsji w

sprawie projektu budzetu Gminy Rybno na 2019 rok.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

4) stanowisko W6ita do ooinii i wniosk6w Komisii Budzetu i Finansow

w6jt Gminy - Pan Tomasz wegzynowski podzigkowaf komisji za pozytywnq opinie projektu budzetu.
W swoim wystqpieniu nawiezal do planowanych inwestycji w 2019 roku.

5) dvskusia

Glos zabrali:

Radny - Pan Bogdan wantowski zwr6cil uwagq na wysoki poziom planowanego zadluzenia gmrny

oraz zarzucll brak w prolekcie budzetu inwestycjl takich jak: wykonanie kanalizacji.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski Wasnil, i2 zaciegane kredyty wykozystywane sq na

rcalizacie inwestycji. stwierdzil, ze gospodarka finansowa gminy prowadzona jest w spos6b
przefzysty i racjonalny. Nie ryzyka zachwiania jest stabilnosci.

Radny - Pan Bogdan wantowski stwierdzil, iz Rada przyjmuje bud2et tylko na podstawie danycn

liczbowych.

Skarbnik Gminy - Pani zdzislawa Kanicz wyjaSnila kwestie ujecia zadlu2enia gminy oraz subwenclr

majacych wpfyw na ostateczny ksztalt wolnych Srodk6w.

w6jt Gminy - Pan Tomasz wQgrzynowski wyjasnil, iz gmina wykonuje swoje zadania w oparciu o

Srodki finansowe oanstwa.

Radny - Pan Rafaf Gniazdowski zwr6cil uwagg, iz rada powinna skupi6 uwagg na szukaniu

oszczednosci tych czesci budzetu np. rczdzialu dotyczqcego promocji, kt6re mo2na przeznaczyc na

realizacjQ zadan bardziej potrzebnych.

W6jt Gminy - pan Tomasz Wegzynowski wyjasnit, i2 Srodki zwiEzane z rcatizaqq wydatk6w

dotyczqcych promocji, wydatkowane sq racjonalnle. podkreslil, i2 maksymalizuje sie wydatki tam,

gdzie to mo2liwe i konieczne.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka zwrocifa uwage, i2 wydatki zwiazane z promocjq w 2019

roku zostaly znacznie ograniczone.



Radny - Pan Waldemar Reszka zwr6cil sie do pzewodniczacego rady, dlaczego rada nie

dyskutowala nad sprawozdaniem wojta.

przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski w odpowiedzi wyjasnil, iz sprawozdania nie czyni siQ

przedmiotem debaty.

Radny - Pan Waldemar Reszka zapytal, jak bedzie wyglqda6 projekt zalozen zwiEzanych z rcalizaciE

inwestycji w Tuczkach.

w6jt Gminy - Pan Tomasz Wegeynowski przedstawil plany realizacji inwestycji w miejscowosci

Tuczki w zakresie budowy Swietlicy oraz boiska. Podkreslil, i2 wszystkie planowane inwestycje bedq

prowadzone z wykorzystaniem Srodk6w zewnetrznych.

Radny - Pan Wojciech Pokret zapytal, czy zostanie wykonany wodociag oraz kanalizaqa w

miejscowosci Grqdy, Kopaniarze, Wery oraz czy mieszkancy mogq oczekiwac budowy drogi na

odcinku m.Kopaniarze-Wery.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggzynowski wyjasnil, iz z uwagi na duze rozproszenie zabudowan,

doprowadzenie linii kanalizacyjnej nie jest mo2liwe, natomiast gmina dokonala wszelkich staran, aby

wszyscy mieszkancy mieli zapewniony dostgp do wodociqgu. Podkre5lil, i2 rcalizaqa takich inwestycji,

jak budowa drogi bedzie mozliwa w oparciu o Srodki zewnetrzne.

Radny - pan Waldemar Reszka zwr6cil sie o przestawienie zagadnierl w zakresie oplaty za energie,

wykorzystywanq przez solectwa, na najbli2szq sesje.

Radny - Pan Rafal Gniazdowski zwr6cil uwagQ, aby zajad sie problemem gromadzqcej siQ wody na

ulicy Wyzwolenia oraz oczekuje deklataqi ze strony W6ita w zakresie budowy przedszkola w Rybnie.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski wyjasnil, iz wszystkie dzieci majq zapewniony dostep do

opieki przedszkolne.i. Nie ma w tym wzgledzie zagrozenia. Ponadto wyjasnil kwestie zwiqzane z

procesem wykorzystania deszcz6wki.

Radny - Pan Wojciech PokrQt zwr6cil uwagQ, aby sprawa poruszanej budowy drogi zostala

potraktowana powaznae.

Na tym dyskusje zakohczono.



5) oodiecie uchwafu w sprawie uchwalenia bud2etu Gminv Rybno na 2019 rok

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do wiceprzewodniczEcej Rady pani

Marzanny Borkowskiej o odczytanie projektu uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Rybno na lata 2019-2032:

Po odczytaniu projektu uchwaly przez wicepzewodniczqcE Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 1s Radnych w obecnosci 1s
Radnych, glosami:
- 14 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-1 - ,,wstzymujqcych siQ"
podjgla uchwaQ Nr ll/8/2018 w sprawie uchwatenia budietu cminy Rybno na 2019 rok.
Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.
lmlenny wykaz glosowania nad przyjgciem porzedku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

O godz. 12:00 pzewodniczqcy 'ady zaP:qdzil ptzerwQ do godz. 12:10.

Po przerwie rada przystqpila do realizacji kolejnego punktu pozqdku obrad.

Ad.S.Podiecie uchwal w nastepuiacvch sprawach

1) wvrazenia zqodv na nabycie orzez Gmine Rvbno nieruchomoSci

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocll sie do Radnej Elzbiety Rozentalskiej o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusie. po odczytaniu projektu uchwaly przez wicepzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glrosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci ,ts
Radnych, glosami:
- 14 - ,,2a",
- 0 -,,pzeciw"
-{ - ,,wstrzymujqcych sig',
podjela uchwalQ Nr lU9/2018 w sprawie wyraienia zgody na nabycie przez Gmine Rybno
nieruchomoSci

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmlenny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.



2) zmianv Wieloletniei Proqnozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2018-2032

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sig do Radnej Pani Elzbiety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska przedstawtla opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

PrzewodniczEcy Rady zamknEl dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wicepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, gtosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrrymujecych siQ"
podjela uchwalQ Nr lU10/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Rybno na lata 2018-2032

Uchwala stanowi zalqcznik do protokofu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

3) zmian w budtecie Gminv Rvbno na 2018 rok

przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej Pani ElZbiety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani Elzbieta Rozentalska pzedstawila opiniQ komisji stalych o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwotzyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytai nie wniesiono.

Przewodniczacy Rady zamknal dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprzewodniczacq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujQcych sie"
podjeh uchiafe tti tyf llzOtA w sprawie zmian w budiecie Gminy Rybno na 2018 rok

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu

lmienny wykaz glosowania nad proJektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokolu'



4) uchvlenia uchwalv w sorawie udzielenia pomocv finansowei dla woiew6dztwa warmifisko-
MazurEkieqo na dofinansowanie Proqramu naDrawczeoo droqi woie*6dzkiei n, 53g

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej Pani El2biety Rozentalskiej o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pzedstawila opinie komisjl stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalecznik do protokofu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwotzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknEl dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez wiceprzewodniczEca

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skfad Rady iS Radnych w obecnosci 15
Radnych, glosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podjela uchwale Nr 1111212018 w sprawie uchylenia uchwaly w sprawie udzielenia pomocy

finansowej dla Wojew6dztwa Warmifisko-Mazurskiego na dofinansowanie programu

naprawczego drogi wojew6dzkiej nr 538.

Uchwala stanowi zat4cznlk do protokolu.
lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zatEcznik do protokolu.

5) zmianv uchwafu w sprawie okreSlenia wzor6w formulaav w sDrawie Dodatku od

nieruchomosci. rolneqo i lesneoo. deklaracii na podatek od nieruchomosci. deklaracii na
podatek rolnv. deklaracii na podatek lesny

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnej Pani Elzbiety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pzedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwafy.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

PrzewodniczEcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez wiceprzewodniczecq

Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15
Radnych, glrosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujQcych sie"
podjeta uchwale Nr lU13/2018 w sprawie zmiany uchwaly w sp.awie okreslenia wzor6w

fonnularzy w sprawie podatku od nieruchomosci, rolnego i legnego, deklaracii na podatek od

nieruchomosci, deklaracji na podatek rolny, deklaracji na podatek lesny.

Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

f mienny wykaz glosowania nad proJektem uchwaly stanowi z&cznik do protokolu.

6) uchwalenia Roczneqo proqramu wsD6loracv Gminv Rvbno z orqanizaciami pozatzadowvmi

oraz podmiotami. o kt6rvch mowa w art.3 ust.3 ustawv o dzialalno6ci po2vtku publiczneoo i

wolontariacie na rok 2019

Przewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej Pani Elzbiety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani Elzbieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad proiektem uchwaly.

Pytafi nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez WicepzewodniczAca

Rady. poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15
Radnych, glosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujecych sig"
podjQla uchwale Nr ll/14/2018 w sprawie uchwalenia Rocznego programu wspolpracy Gminy

Rybno z organizacjami pozazqdowymi oraz podmiotami, o kt6rych mowa w art.3 ust.3 ustawy

o dzialalnosci po2ytku publicznego i wolontariacie na rok 2019.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad prolektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

7) szczeq6lowvch zasad wnoszenia iniciatvw obvwatelskich, tworzenia komitet6w tvch

iniciatvw. wvmoq6w fomalnvch. iakim musza odpowiaclad sklaclane proiektv oraz zasacl ich

promocii

pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnej Pani Elzbiety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie pro.iektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska przedstawila opinig komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.
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Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Przewodniczecy Rady zamknel dyskusjQ. po odczytaniu projektu uchwaly przez wicepzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glrosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 15
Radnych, glosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujecych sie,,
podjgh uchwalq Nr lu15/2018 w sprawie szczeg6lowych zasad wnoszenia inicjatyw
obywatelskich, twozenia komitet6w tych inicjatyw, wymog6w formalnych, jakim muszq :

odpowiada6 skladane projekty oraz zasad ich promocji.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokofu.
lmienny wykaz gfosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

8l powolania Komisii Skaro, Wniosk6w i petvcii

PzewodniczEcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnej Pani Elzbiety Rozentalskrel o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pzedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwafy.

Glos zabrali:
Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie o zgfaszanie kandydat6w do Komisji SKarg,
Wniosk6w i Petycji.

Na kandydat6w zgfoszono:
1) Dariusza Karbowskiego
2) Waldemara Reszke
3) Lukasza Glowackiego
4) El2biete Rozentalskq

Gzegoza Januszewsklego
Rafala Gniazdowskiego
Adama Kasprowicza
Adama Bochno

Po czym zapytal, czy kandydaci wyra2aiq zgodq na kandydowanie. Radny pan waldemar Reszka nie
wyrazil zgody.

Nastqpnie poddal pod glosowanie poszczeg6lne kandydatury. Kandydaci otzymali nastepuiqcE liczbe
glosow:

1) Dariusz Karbowski: ,,2a" - 14,,, przeciw" - 0 , ,,wstrzymujecych siQ', - 1;
2) Lukasz Glowacki: ,,2a" - 10,,, przeciw" - 0 , ,,wstzymujqcych sie" - 5;
3)

7
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4) Elzbieta Rozentalska: ,,2a" - 8, ,,pzeciw" - 0 , ,,wstrzymujEcych siQ" - 7;
5) Grzegorz Januszewski: ,,2a" - 8, ,,przeciw" - 0 , ,,wstrzymujEcych sie" - 7;

6) Rafal Gniazdowski: ,,2a" - 9, ,,przeciw" - 0 , ,,wstrzymujqcych sie" - 6;
7) Adam Kasprowicz: ,,2a" -7, ,ptzeciw" - 0 , ,,wstrzymujqcych sie" - 8;
8) Adam Bochno:,,2a" - 1 0,,,przeciw" - 0,,,wstrzymujEcych sie" - 5;

W zwiqzku z tym, i2 dwoje kandydatow : Pani El2bieta Rozentalska i Pan Grzegoz Januszewski
otzymali jednakowq liczbe glos6w, przewodniczqcy rady poddal ponownie pod glosownie niniejsze
kandydatury :

W wyniku ponownego glosowania kandydaci otrzymali nastQpujqca liczbq glos6w :

1) Elzbieta Rozentalska: ,,2a" - 13,,,pzeciw" - 0 , ,,wstzymujEcych sie" - 2;
2) Gzegotz Januszewski: ,,2a" - 11, ,,peeciw" - 0 , ,,wstzymujEcych sie" - 4.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, i2 w wyniku glosowania nad kandydatami, do skladu Komisji Skarg,
Wniosk6w i Petycji wyloniono nastepujEce osoby:

1) Dariusz Karbowski;
2) t-ukasz Glowacki;
3) ElzbietaRozentalska;
4) Rafal Gniazdowski;
5) Adam Bochno.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly przez WiceprzewodniczEcq

Rady, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15
Radnych, glosami:
- '14 - ,,2a",
- 0 -,,pzeciw"
-1 - ,,wstnymujqcych sie"
podjela uchwale Nr lU16/2018 w sprawie powolania Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaQcznik do protokolu.

glwvznaczenia dodatkoweqo przedstawiciela Gminv do Zqromadzenia Ekoloqiczneqo Zwiazku

Gmin ..Dzialdowszczvzna"

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnej Pani El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani Elzbieta Rozentalska pzedstawila opiniQ komisji stalych o projekcie uchwafy

Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly

Glos zabrali:

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie o zglaszanie kandydat6w na

przedstawiciela G miny do Ekologicznego Zwiqzku G mi n,,Dziauowszczy zna"

Zgicszono kandydaturQ:
1) Gzegoea Rozentalskiego.

Po czym zapytal, czy kandydat wyraza zgode na kandydowanie. Radny Pan Gzegorz Rozentalski

wyrazil zgode.
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Przewodniczqcy Rady zamknEl dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez WiceptzewodniczEce

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 15
Radnych, glosami:
- 14 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 1 -,,wstrzymujqcych sig"
podjela uchwale NJ 1111712018 w sprawie wyznaczenia dodatkowego pnedstawiciela Gminy do
Zgromadzenia Ekologicznego Zwiqzku Gmin,,Dzialdowszczyzna,,.

Uchwala stanowi zaQcznik do protokolu.
lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

10) przviecia Gminneqo Proqramu Profilaktvki i Rozwiazvwania Problem6w Alkoholowvch na

2019 rok

Przewodniczecy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnej Pani Elzbiety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska pzedstawifa opinie komisji stalych o prolekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Bogdan Wantowski zwr6cil uwagq, i2 wedlug niego pieniqdze w ramach programu sq
ptzyznawane niesprawiedliwie i nieadekwatnie do zakresu prowadzonej dzialalnosci przez

poszczeg6lnych wnioskodawcdw.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz wyja5nil zasady i tryb dzialania przedsiqbiorstwa spolecznego pn.

,,Pyszczek i Syla". Nawiqzal do szeroko poietej dzialalnosci prowadzonej pzez przedsigbiorstwo,

wsp6fpracy z organizaciami pozytku publicznego. Przedstawil zakres przedsiewziec, ktore zostana

zrealizowane przy wykorzystaniu Srodk6w otzymanych z programu.

Radny - Pan Bogdan Wantowski zwr6cif uwagQ, na zbyt male dofinansowanie kolonii dla dziecr w

stosunku do Srodk6w, kt6re zostanq przekazane na organizacje lmprez

soltys solectwa Rybno -Pan Henryk wisniewski wyjasnif, iz solectwo wnioskowalo tylko o kwote

wskazanq w programie, poniewaz jest ona wystarczajqca na wskazany cel.

w6jt Gminy - Pan Tomasz wQgzynowski wyjasnil w jaki spos6b mozna finansowad z budzetu gmrny

realizacjQ takich przedsiewziQC, jak organizacja kotonii dla dzieci.

soltys solectwa Rybno-Pan Henryk wisniewski odni6st sie do wydatkowania pieniedzy z funduszu

soleckiego.
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Radny - Pan Dariusz Karbowski wskazal, i2 oczekuje ze strony W6jta deklaracji w jakim trybie

mozliwe jest finansowanie kolonii oraz czy istnieje mozliwos6 zamiany wniosku soleckiego w zakresie

celu realizacji zadania.

Skarbnik Gminy - Pani Zdzis,lawa Kanicz wyjasnila, i2 finansowanie kolonii jest zagwarantowane w

budzecie.

Na tym dyskusje zakonczono.

Przewodniczacy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez WicepzewodniczAcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15
Radnych, glrosami:
- 10 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-5 - ,,wstrzymujQcych siQ"
podjqh uchwaQ Nr ll/18/2018 w sprawie przyjQcia Gminnego Programu Plofilaktyki i

Rozwiezywania Problem6w Alkoholowych na 2019 rok.

Uchwala stanowi zalAcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalAczntk do protokolu.

111 zatwierdzenia planu pracv Komisii Rewizvinei Radv Gminv Rvbno na 2019 rok

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Gics zabrali:

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz zwrocil sie do Rady o zatwierdzenie planu pracy Komisji

Rewizy.inej.

Na tym dyskusje zakoiczono.

Peewodniczacy Rady zamknal dyskusje. Po odczytaniu prolektu uchwaly pzez wiceprzewodniczqca

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, gl,osami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych sig"
poAiela uctiwate-Ni tU19/2OlS w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisii Rewizyinei Rady

Gminy Rybno na 2019 rok.

Uchwala stanowi zaQcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowt zalacznik do protokolu.

12) zatwierdzenia olan6w pracv komisii stalvch Radv Gminv Rvbno na 2019 rok

Pzewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusiQ nad projektem uchwaly
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Glos zabrali:
PrzewodniczEcy komisji stalych Rady Gminy Rybno kolejno zwrocili sie do Rady o zatwierozenre
planu pracy na 2019 rok.

Na tym dyskusje zakoiczono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytanru projektu uchwaly przez wiceprzewodniczEcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,pzeciw"
-0 - ,,wstrzymujecych sie"
podieh uchwale Nr ll/20/2018 w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy komisji stalych Rady
Gminy Rybno na 2019 rok.

Uchwala stanowi zaQcznik do protokofu.
lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad.9.Wolne wnioski i zapvtania.
Glos zabrali:
W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski podzigkowal Radzie za przyjgcie budzetu. Wskazal na
potzebQ twozenia wsp6lnot mieszkaniowych.

Radny - Pan Waldemar Reszka zapytal, czy w miejscowoScj Tuczki po zakonczonej juz budowie
ronda, dojdzie do powstania przystank6w autobusowych oraz czy nastqpi monta2 2 lamp, o kt6re
wnioskowal.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski wyjasnif, i2 tam gdzie bedzie potrzeba dodatkowych lamp,
zostanE zamontowane. Co do zajezdni przystankowych, zostaly one zaprojektowane. Natomiast za
wiaty przystankowe odpowiada gmina. Zwr6cil uwage, iZ ten zakres prac zostanie wykonany w
wiekszej skali .

Radny - Pan Dariusz Karbowski zapytal, jak pzedstawia sie zakres prac zwiEzanych z rcalizaqE
deptaka w Rybnie.

WOjt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski w odpowiedzi wyjasnil, i2 rozpisany zostal kolejny przetarg
na realizacje ptzedmiotowego zadania. Srodki finansowe, z czgsci unrlnej zosta,ly przyznane.

Radny - Pan Gzegorz Januszewski podziekowaf wladzom gminy, pracownikom urzedu oraz
mieszkancom wsi DQbien za owocnq wsp6lprace w dobiegajqcym konca roku.

Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz zwrocila uwagQ, i2 kwestie zamontowanego licznika w
Tuczkach podala jako ptzyklad, wskazujqc na wysokie koszty uteymania.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz zwr6cil sie zamieszczenie na stronie internetowej urzedu
informacji dotyczqcej wykonawcow w zakresie odSniezania.

Soltys solectwa - Gralewo-Stacja - Pani Jolanta KQpczynska podzigkowafa za zakup elementu
wyposazenia placu zabaw. Ponadto wniosla o zakup dodatkowych grzejnikow oraz wymianQ instalacji
elektrycznej w Swietlicy.

Radny - Pan Rafal Gniazdowski zapytal, czy mozna przeznaczyc srodki pienie2ne na dofinansowanie
orcanizacii zimowej edycji wypoczynku. Ponadto stwierdzil, i2 cieszy fakt objecia opiekq przedszkolnq
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takk duzej liczby dzieci. Nie mniej jednak jego nalezaloby zadba' aby stworzyc lepsze warunki

rozwoju dzieci, a tym samy zadbae o wyposa2enie sal w obu istniejqcych pzedszkolach.

O godz. 14:10 salg opuScil Radny - Pan Waldemar Reszka. Stan Rady 14 radnych.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka wskazala, iz w zakresie wymiany instalacji w
pomieszczeniu bedecym SwietlicE w miejscowogci Gralewo-Stacja, sprawa zostanie zgloszona do

zarzqdcy budynku. Uregulowana zostanie rownie2 sprawa placu, kt6re zajmuje solectwo. Organizacja

kolonii edycji zimowej jest mozliwa, pieniEdze na ten cel zostanq zagwarantowane. Sprawa
zagospodarowania deszcz6wki na ulicy Wyzwolenia tez podlega rozwa2eniu.

Na tym dyskusje zakonczono.

Ad.1 0.zamkniecie obrad.

O godz.14:15 Przewodniczqcy Rady Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego pozAdku

obrad - zamknd obrad ll sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakonczono.

Protokolowafa:

it\CiSiiCF
vlu ,/
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Prowadzqcy obrady:

Do niniejszego protokolu zahcznik formalny stanowi nagranie zawierajece obraz i dtwiek.

Piotr Kornatveahi
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